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Verslag Algemene Vergadering 
 
Zaterdag 5 maart 2023 
KMO Unit VVS, Mechelsesteenweg 586 C10, 1800 Vilvoorde 
 
Aanwezigen en afwezigen 
met [x] = aantal leden en (n) = aantal toegekende maar al dan niet aanwezige gewogen stemmen volgens 
ledenaantal, (z) = aantal beschikbare stemmen 
 
Marginal [11] (2) (0): verontschuldigd 
StalSpeleo [9](1) (1): Luc Respen 
Sosseteit [18] (2) (0): afwezig 
Klim en Speleoclub [1] (0) (0): 
Technico [23] (3) (0): afwezig 
‘t Es Nauwe [23] (3) (3): Frank Claeys, Wim Devos via volmacht van Carine Vantieghem, Nancy Spleers 
Speleo Kempen [25] (3) (3): Eddy Driesen via volmacht van Bart Mertens, Daan Nijs, Carlo Van Breda 
SKO [9] (1) (0): afwezig 
Persephone [9] (1) (1): Sven Servaes 
TRT [59] (3) (6): Steven De Bie, Steven De Bie via volmacht van Raf van Staeyen, Marc De Hoon, Marc De Hoon 

via volmacht van Koen Gysels, Paul Van Immerseel, Paul Van Immerseel via volmacht van Ines Mues 
Crue [9] (1) (1): Marc Swolfs 
Gota [7] (1) (0): verontschuldigd 
Cascade [66] (7) (6-1=5): Chris Cools, Dirk Deroo, Patrick Moortgat, Herman Peeters, Steven Verkempinck 
+ in principe ongeldige -niet op naam- volmacht van Nancy Heuzel 
Cueva [11] (1) (0): verontschuldigd 
SC33 [54] (6) (4): Wouter Dumoulin, Hilde Desplenter, Dirk Decru, Marie Asscherickx 
Avalon [27] (3) (3): Jos Beyens, Annemie Lambert, Mario Lebbe 
Spekul [52] (5) (4): Conor O’rourke, Conor O’rourke via volmacht van Boris Van Ingelgom, Anton Vuerinckx, 

Anton Vuerinckx via volmacht van Pieter Verstraelen 
Spero Ronse [28] (3) (0): verontschuldigd 
Styx [26] (3) (1): Oskar Van Herreweghe 
SC SE [57] (6) (0): afwezig 
SpeleoThals [18] (2) (2-1 = 1): Koen Laureys, Ronny Peeters (+ ongeldige volmacht van Benny De Laet) 
 
Aanwezige bestuurders en medewerkers:  
Erik De Groef, Wim Janssen, Luc Leman, Christopher Peeters, Serre Servaes 
 
Verontschuldigde bestuurders 
Guido De Keyzer 
 
Afwezige  bestuurders:  
Eddy Driesen (wel aanwezig als gevolmachtigde van de club), Johan Glibert 
 
Aanwezig niet-stemgerechtigd:  
Luc Berckmans (Crue), Dirk Elsermans (Persephone), Luc Ghion (StalSpeleo),  
 
Dirk Deroo en Partick Moortgat zijn tellers 
 
** er  zijn 27 stemmen ingeschreven** waarvan bij de aanvang van de vergadering er  33 (eigenlijk 35 maar 2 
ongeldige volmachten) stemmen aanwezig zijn (op een maximum van 60  effectieve leden)  
 
Opening  en verwelkoming 
Christopher verwelkomt de leden, en bedankt de vrijwilligers, zowel in het bestuur als in de werkgroepen. 
 
Voorstelling van de agenda 
Geen vragen of opmerkingen 
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Goedkeuring van het verslag van de algemene ledenvergadering van 5 maart 2022:  
Het verslag van 2022 werd goedgekeurd: 
Voor: 33    Tegen: 0    Onthouding: 0 
 
Statistieken 
Christopher stelt enkele statistieken voor. Het VVS telt nu 594 leden, dat aantal kan nog stijgen; in de loop van 
het jaar komen er altijd nieuwe leden bij.  
De gemiddelde leeftijd is ongeveer 40 jaar, en vertoont een stijgende trend, waaruit men zou kunnen afleiden 
dat er weinig instroom is van jonge mensen.  
De verhouding vrouwen/mannen is ongeveer 7/10. 
De bedoeling is om deze cijfers mettertijd te gaan gebruiken onder meer om te zien hoe we meer leden kunnen 
werven.  

• Vraag (Dirk Deroo): heeft het aantal aanwezigen op AV te maken met statistieken van kleinere clubs? 
Antwoord bestuur: eigenlijk niet want ook SC SE is afwezig (en is 2de grootste club) 

• Vraag (Patrick Moortgat): Moet het VVS-bestuur de clubs ondersteunen bij initiatieven om jonge mensen 
aan te trekken?  
Antwoord bestuur: Ja, het is de bedoeling hier in de toekomst meer aandacht aan te besteden, maar het is 
pas de eerste keer dat we deze dingen meten, het moet nog meer uitgewerkt worden 

• Vraag (Herman Peeters): de leeftijd statistiek zegt eigenlijk weinig want grootste groep zal altijd de 
ouderen zijn, die blijven zolang ze kunnen ook als er instroom van jongeren is. De instroom van jongeren is 
ook overal een heikel punt. 

• Idee voor de toekomst: leeftijd bijhouden van mensen die een dagverzekering nemen, om er een idee van 
te hebben hoeveel jongeren een initiatie volgen. 
Antwoord bestuur: dit zijn beperkte statistieken, gemaakt door een niet-statisticus. Bepaalde cijfers 
kunnen we momenteel niet uit onze boekhouding halen maar het zou inderdaad interessant zijn om te 
weten hoeveel jongeren een initiatie volgen en hoeveel er dan daadwerkelijk lid worden. 

• Vraag: zijn alle VVS-jongeren ook aangesloten bij een club en zitten ze dus in deze cijfers? 
Antwoord: nee, ongeveer 2/3 is lid van een club en zit dus mee in deze cijfers. 

• Vraag: Worden er groepsactiviteiten voorzien voor Scouts of Chiro of scholen?  
Antwoord: Hier kan aan gedacht worden. 
Opmerking uit de zaal: vroeger werd dit idee afgevoerd om de grotten te beschermen. Bij de UBS wordt er 
wel via scholen een initiatie aangeboden. Er moet ergens wel een evenwicht zijn tussen promotie en 
bescherming.  
Opmerking uit de zaal: dit levert geen resultaten qua nieuwe leden, want die jongeren zijn al met wat 
anders bezig en zien speleo enkel als leuke activiteit of teambuiling. De meeste resultaten komen uit mond 
aan mond reclame van eigen leden en nul uit promotionele activiteiten. 
Antwoord bestuur: vaak komen oud-leden van Scouts en Chiro wel terecht bij speleologie net omdat ze 
daar vroeger al eens een leuke ervaring mee hadden.   

• Opmerking: het is in de statisteken ongepast om een verschil tussen man en vrouw te maken 
Antwoord bestuur: mannen en vrouwen zijn nog steeds verschillend, bij Sport Vlaanderen geven ze ook 
subsidies om activiteiten op te zetten om meer vrouwelijke deelnemers te krijgen. Bij de UBS is er 
trouwens een club met enkel dames 

• Nog een opmerking is dat niet alle leden in deze cijfers ook echt aan speleo doen, er zitten bv. ook 
gezinsleden van 0 jaar bij. 

 
Goedkeuring van de rekeningen van het boekjaar 2022 
Het boekjaar 2022 wordt afgesloten met een positief resultaat van 11.273,97 euro 

• Vraag: van waar komt die toch vrij grote stijging van de lidgelden?  
Antwoord: de lidgelden zijn toen redelijk voorzichtig begroot; nog in de covid-periode. 

• Opmerking bij algemeen: het verschil tussen de begroting en het werkelijke cijfer is vrij groot, dit zou beter 
verklaard moeten worden in de uitleg. 
Antwoord: OK, dit nemen we mee naar volgend jaar. 

• Verklaring grote “winst” van Brevet A: Er zijn nog kosten af te rekenen. Opmerking bestuur: Wanneer 
kosten ingediend worden moeten de bonnetjes zo snel mogelijk, en ten laatste binnen de maand binnen 
gestuurd worden, dit gebeurt nu veel te laks (en zelfs te laat om in deze rekeningen in te voeren). 
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Voornamelijk de WSV is hiervan reeds in kennis gesteld. Nochtans doen de Nederlandse leden van de WSV 
dit snel en volledig. Dat zou dus voor de Vlamingen ook mogelijk moeten zijn.  

• Speleologische dagen: hier werd ongeveer dubbel zoveel winst gemaakt als voorzien! 

• Sponsoring Oude watertoren: de accommodatie was begroot voor 2000 euro, maar werd uiteindelijk op 
vraag van de stad Oostende betaald door de Sportdienst van Oostende. Zo kunnen zij de site verhuren als 
sportcentrum voor gebruik door Cascade. Er zijn hiervoor dus geen kosten gemaakt door het VVS of door 
Cascade. Van dit gebudgetteerde bedrag werd 1000 euro gebruikt om een tent voor de WSV te kopen.  

 
De rekeningen 2022 worden unaniem (33 stemmen)  goedgekeurd. 
 
Bedanking kastoezichters 2022 

- Herman Peeters (Cascade) en Jos Beyens (Avalon) hebben als kastoezichters de rekeningen 
gecontroleerd en goedgekeurd, zij ondertekenden het proces-verbaal. 

- Voor het jaar 2023 worden Herman Peeters (Casade) en Annemie Lambert (Avalon) als kastoezichters 
aangesteld.                                                                        

 
De begroting 2023 
De begroting van 2023 wordt na een aantal aanpassingen door de Algemene Vergadering met een negatief 
saldo van -2755 € voorgesteld. 

• Het lidgeld is hoger begroot omdat het lidgeld iets hoger ligt (geen corona korting meer, maar ook niet 
geïndexeerd).  

• Materiaal zal in de oorspronkelijk voorgestelde begroting te laag begroot zijn: pas enkele dagen geleden 
kwamen we te weten dat materiaal dat ingeslagen is niet gekeurd kan worden, met andere woorden alle 
materiaal waar een nummer in geslagen is moet vervangen worden (het oude materiaal dat ingeslagen 
werd mag niet meer uitgeleend worden!): de AV is akkoord dat het begrote bedrag -4.600 euro wordt (ipv 
de aannvankelijk voorgestelde -1.500 euro) 

• Er moet ook een provisie van -3.775 euro geboekt worden voor het brevet A dat nog doorliep in 2023, en 
waarvan de bonnetjes dus nog niet allemaal binnengekomen zijn (Deze opleiding loopt op inkomsten van 
2022 maar moet idd deels genoteerd worden in budget 2023). 

• Voor brevet B moet een overschot begroot worden voor indien dit verderloopt in 2024:  + 1.000euro 

• Jongeren: werkingstoelage 2023 =  750euro 

• Exploratie: voor dit jaar een verhoging van de sponsoring naar 1250 euro. (voor meer info hierover: zie 
website) 

• Opleidingen: wordt deels terugbetaald; de club-API-opleiding wordt volledig terugbetaald (kostprijs 
2x20euro) 

• Reserve rekening met onderdeel van 1.800 euro voor traumategemoetkoming: snelle psychologische 
bijstand door POBOS, omdat de wachtlijsten in het gewone circuit te lang zijn. Dit bedrag moet enkel 
betaald worden als er gebruik van gemaakt wordt, als dat niet het geval is kost het ons niets. 

 
De begroting voor 2023 wordt met 32 stemmen vóór en 1 onthouding goedgekeurd. 
 
Intermediaire commissie / Tuchtcommissie 
Er was geen behoefte aan tussenkomst van de intermediaire commissie / tuchtcommissie in 2022. 

• De commissarissen van 2022: Peter Swevels (Klim en Speleoclub) en Herman Peeters (Cascade) worden 
bedankt voor hun beschikbaarheid. 

• De commissarissen 2023: Sven Servaes (Persephone) en Herman Peeters (Cascade) worden als nieuwe 
commissarissen voor 2023 aangesteld. 

 
Lidgelden 
Er werd geen korting meer toegekend maar het bedrag werd ook niet geïndexeerd  
 
Verzekering 

• Ongevallenverzekering 
Ter herinnering: enkel leden gedomicilieerd in België of een aangrenzend land en aangesloten bij een 
ziekenfonds kunnen verzekerd worden via onze ongevallenverzekering. Dit geldt ook 
voor dagverzekeringen. 
Opmerking Marc De Hoon: hij vindt het oneerlijk dat Vlaamse duikers die een andere duikverzekering 
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hebben toch nog een dagverzekering moeten betalen, terwijl verder dan aangrenzend buitenlandse 
duikers gratis kunnen gaan duiken. 
Antwoord bestuur: dit klopt niet. De UBS vraagt van ons dat de duikers begeleid worden door een peter én 
dat zij een dagverzekering afsluiten bij het VVS. Gezien we geen dagverzekering kunnen afsluiten voor 
mensen die buiten de voorwaarden van onze verzekering vallen, kunnen we ook geen toegang verlenen 
om te gaan duiken. De UBS vraagt om de mensen dan naar hen door te sturen.  
Het antwoord van de UBS (als er een komt) is dan meestal ‘doe maar’. Maar dit valt onder hun 
verantwoordelijkheid als beheerder van de sites. Is dat een eerlijk systeem? Neen. Maar zo is het 
reglement over hun sites - dat we van hen hebben overgenomen. 

• Bijstandsverzekering: Europe Assistance 

• Bestuursaansprakelijkheid: deze verzekering dient/kan door de individuele clubs afgesloten te worden 
Je vindt alle info op de VVS-website (VVS, clubs en diensten / Verzekering) 
 
NIEUWE VERZEKERING (vanaf 2023): infrastructuur en inboedel van de OUDE WATERTOREN  
voor gebruik door alle VVS-leden 
 
Club-API’s 
Alle info hierover werd reeds rondgestuurd en is ook te vinden op de website: 
https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/vvs-nieuws/360-nieuw-sportdecreet-in-de-maak 
Dit decreet is nu al van kracht, maar enkel voor nieuwe medewerkers (dus bv. aan de start van een nieuw 

brevet of jongerenweekend). Aan de clubs wordt aangeraden dit "uittreksel van het strafregister 
(minderjarigenmodel)” voor alle leden op te vragen, iedereen kan immers met jongeren in aanraking 
komen en het moet ook maar eenmalig gebeuren.  
Hoe dit decreet precies moet uitgevoerd worden, is niet duidelijk, zelfs niet voor de overheid die het 
oplegt. Het is echter een maatregel die door de overheid wordt opgelegd, dus het bestuur kan niet anders 
dan dit zo goed mogelijk volgen.  
 
Stemming van de kandidaat bestuursleden, nieuwe en herverkiesbare bestuurders 
De kandidaten stellen zich kort voor. 
Guido de Keyzer is afwezig. 
Erik De Groef nam in juli 2022 ontslag wegens vertrouwensbreuk met het bestuur. Het is niet ideaal om zowel 
federatie-API als bestuurder te zijn, daarom nam Erik in juli ontslag wegens vertrouwensbreuk met het bestuur. 
Toen het bestuur anders stemde over een zaak waar Erik als federatie-API een negatief advies over gegeven 
had, wou hij daar geen verantwoordelijkheid voor opnemen. Gezien er niemand secretaris wou worden is hij 
deze taak wel blijven opnemen. Ondertussen is de breuk gespalkt en eigenlijk genezen. Het ontslag betekent 
nu wel dat Erik zich nu herverkiesbaar moet stellen. Indien er geen andere kandidaten zijn moet Erik hoe dan 
ook aanblijven omdat het minimum aantal bestuursleden anders niet gehaald wordt.  
 
Geen nieuwe kandidaten: 
Zijn er nu tijdens de vergadering nog kandidaten? 
Neen. 
 
Herverkiesbaar: 

- Guido De Keyzer, Erik De Groef. 
 

Stellen zich niet meer kandidaat: 
- Eddy Driesen (ontslag in 2022 via nieuwsbrief gemeld aan het VVS), Johan Glibert, Wim Janssen 

 
Chris Cools stelt zich voor als bestuursmedewerker maar geen bestuurslid. 
 
Stemming nieuwe bestuurders en herverkiezing van de bestuurders  
De stemmen worden anoniem uitgebracht. 
 
 
Pauze:  
Tijdens de pauze wordt de korte promoversie van de film over de Speleologische Dagen 2022 getoond 
 

https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/vvs-nieuws/360-nieuw-sportdecreet-in-de-maak
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De stemming voor het bestuursorgaan geeft volgend resultaat: 
De kandidaten word verkozen voor een termijn van 2 jaar. 
 
Nieuwe kandidaten: 
geen ja stemmen: 0 neen stemmen: 0 onthouding: 0 
 
Herverkiesbaar: 
Guido De Keyzer: ja stemmen: 30 neen stemmen: 1 onthouding: 2 
Erik De Groef: ja stemmen: 28 neen stemmen: 3 onthouding: 2 
 
 
Bestuursorgaan 

• Visie 2022-30 is stilgevallen omdat er te weinig invulling gebeurde van de opgestelde taken 

• Speleologische Dagen 2022: dank aan alle medewerkers, het is dus wel mogelijk om voor een specifiek 
doel medewerkers te vinden.  

• VVS 2.0.: zie verder 
 

Werkgroepen 

• Geen vragen 

• Oproep Dirk Deroo vanuit Werkgroep Grotduiken: oproep om mensen uit alle clubs in de werkgroep te 
krijgen, het zou leuk zijn, momenteel zijn er slechts mensen uit drie clubs lid van de werkgroep  

 
Toekomst van het VVS: VVS 2.0 – Visie en missie van het VVS 
Christopher presenteert dit onderwerp: op basis van wat goed/ niet goed gaat een nieuw VVS opbouwen. De 
laatste jaren zijn er veel problemen geweest rond grotduiken, waardoor andere dingen zijn blijven liggen. Er 
zijn voornamelijk brandjes geblust, en er is weinig beleid gevoerd.  
Mogelijke problemen:  

• Communicatie: die is er wel maar is niet verbindend; er zijn misverstanden, foute communicatie. Wie leest 
de nieuwsbrief? Dat weten we niet. Het VVS moet naar de leden en de clubs communiceren, maar ook 
naar hen luisteren. Ook de communicatie naar de buitenwereld moet beter. Als wij hierin de leiding nemen 
in plaats van het aan de media over te laten, kunnen we een gunstiger beeld scheppen. Professionalisering 
is nodig: vaak komen er vragen waar we eerst zelf naar de antwoorden moeten gaan zoeken. Er zou meer 
in procedures moeten staan, zodat iedereen hetzelfde antwoord heeft.  

• Ook digitalisering is noodzakelijk, dat is niet voor iedereen evident, maar kan het werk wel verlichten voor 
het bestuur.  

• Financiële middelen zouden meer moeten ingezet worden om een beleid te voeren: dingen stimuleren of 
ontraden. Momenteel staat er (te) veel geld op onze rekening, dat door de inflatie steeds minder waard 
wordt. Willen we werken met beleggingen? En zo ja, wat willen we daar dan mee bereiken?  

• Het VVS heeft geen visie en missie, het is niet duidelijk waar we op lange termijn naartoe willen. Als je dat 
wel weet kan je werken aan strategieën, bv. een marketingstrategie, of iets in verband met de 
jongerenwerking. Dan kan je ook concrete doelen gaan opstellen die je binnen een bepaalde termijn wil 
gaan bereiken, en dit evalueren.  

• In januari hebben we al eens samengezeten over een missie. We zouden hiermee verder kunnen gaan met 
externe begeleiding.  

• Nu kunnen we al meer inzetten op sociale media, en bv. ook de nieuwsbrief versturen met MailChimp of 
iets dergelijks, zodat hij er voor iedereen hetzelfde uitziet en ook kan opgevolgd worden wat er gelezen 
wordt.  

Vragen en opmerkingen 

• Mario: dit klinkt allemaal nogal negatief, maar er wordt al heel veel gedaan, bv. veel explo. De speleo in 
Vlaanderen draait nog altijd. We werken met vrijwilligers die het allemaal druk hebben, het zou goed zijn 
eens een analyse te maken van wat de leden eigenlijk verwachten van het VVS 
Antwoord: we kunnen het de vrijwilligers zo aangenaam mogelijk maken, o.a. door digitalisering.  

• Opmerking: Annemie, visie en missie hoeven niet in de statuten te staan 

• Dirk Deroo: je kan veel nadenken maar indien er te weinig interesse is van de leden moet je je houden bij 
enkel de essentiële zaken.  
Antwoord: veel dingen moeten nu eenmaal, bv. de API-historie. 
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• Dirk Deroo: 8 clubs van de 21 zijn niet aanwezig, hij vindt het een schande dat die er niet zijn, de 
communicatie moet ook bij deze 8 terechtkomen. Dirk bedankt alleszins de aanwezige bestuursleden voor 
hun werk als vrijwilliger  

• Voor corona werd ook de “Ronde van Vlaanderen” opgestart. Dat was geen succes; het was online, en dat 
is niet voor iedereen evident. We moeten proberen terug in gesprek te gaan met de clubs, ook degene die 
er nu niet zijn.  

• Sven: activiteiten zouden beter op elkaar afgestemd moeten zijn;  bv, de AV valt nu samen met 
jongerenweekend, dus er is een aantal mensen dat hier nu niet kan zijn. 

• Voorstel: vroeger communiceren, en best ieder jaar op dezelfde datum (eerste zaterdag van maart). We 
prikken nu reeds als datum 2 maart 2024 (valt niet in krokusvakantie) 

• Voorstel: het jaar dat er geen SD zijn, een mini SD organiseren met werkgroep SD, zodat er continuïteit is 
zowel voor de trekkers als voor de deelnemers. 

• Herman: prachtig idee, maar hoe kan je dit in praktijk brengen met het huidige bestuur? Dit moet in kleine 
stapjes gebeuren. Eerst kleine doelen proberen te verwezenlijken. Bv. eerst missie bepalen met een coach 
die we kunnen inhuren om dit samen uit te werken. Of bv. nieuwsbrief aanpassingen. Of onkosten. Of 
sociale media. In het verleden waren er veel problemen met grotduikers, de club die er niet is zorgde 
hiervoor en is nu ook niet aanwezig op AV, misschien kunnen we in de statuten een aanpassing doen dat 
clubs aanwezig moeten zijn op AV? Annemie merkt op dat dit misschien een averechts effect kan hebben, 
wie zich verplicht voelt om te komen zal wellicht ook geen positieve bijdrage willen leveren. Leidt 
verplichten tot betrokkenheid? Hier moet natuurlijk eerst over nagedacht worden. Ook Dirk is van mening 
dat er  een positieve stimulans moet komen om aanwezig te zijn op AV, in plaats van negatieve 
consequenties te verbinden aan afwezigheid. Het moet iets positiefs zijn omdat die clubs zich dan ook vaak 
negatief gaan gedragen bij stemmingen en zo. 

• Er is nu een openbare FB-pagina van het VVS, en ook een Instagramaccount: de ideale plaats om te gaan 
stoefen over het VVS  

• Misschien eens statistiek opmaken van aanwezige, verontschuldigde en afwezige clubs over langere 
periode. 

• Sommige clubs delen bv hun lidkaarten niet uit. 
 
Varia & vragen 

• Oude watertoren: Dirk Deroo maakt reclame hiervoor. Hoe aanvragen, zie website VVS. Aanvraag gebeurt 
via site Stad Oostende. 15 euro per uur (per groep), opendeur zaterdag 18 maart van 10.00 uur tot 16.00 
uur voor speleoklimmen.  Proper materiaal en helm verplicht! 

• Energiesubsidie is mogelijk voor clubs waarvan de energierekening moeilijk te betalen is. Het bestuur had 
geoordeeld dat daar geen club voor in aanmerking zouden komen, maar blijkbaar was dit voor TRT toch 
het geval (hun aanvraag is ondertussen doorgestuurd). Als er nog clubs zijn die dit nodig hebben moet het 
voor 15 maart doorgegeven worden via het VVS. 

• Het VVS is gecontacteerd door 2 tv-zenders. Er zijn oproepen gebeurd voor medewerking. Hierbij nogmaals 
een oproep 

o PlattelandsTV: zou gaan over wat speleo is en hoe je ermee begint. Ze zijn al gaan zien naar de 
Sainte-Anne. Wie wil meehelpen kan zich nog opgeven.  
De vergadering vindt dit een goed initiatief 

o De Mensen, die eerder iets maakten over “De vuilste jobs van Vlaanderen” werkt nu aan een 
programma over “De gevaarlijkste jobs” en wil daarin iets brengen over speleo. Hierover is wel 
discussie: speleo is geen job, en we willen het ook niet als gevaarlijk in de kijker zetten. Volgens de 
aanwezigen die reeds ervaring hebben met tv-programma’s is het zeer moeilijk/onmogelijk om 
iets in de pap te brokken qua inhoud. Volgens sommigen is de kans is heel groot dat ze de beelden 
zodanig manipuleren dat speleo er toch als gevaarlijk uitkomt. Anderen (zoals Luc Ghion) hebben 
dan weer positieve ervaringen met productiehuizen. Het bestuur (dat contact had met het 
productiehuis) kan evenwel garanderen dat het best is als wij dit verhaal kunnen brengen, zelfs al 
is de titel ‘gevaarlijkste jobs van Vlaanderen’ dubieus. Er wordt gestemd: kan hieraan verder 
meegewerkt worden?  
Resultaat: 14 ja, 10 nee, 3 onthoudingen 

De Algemene Vergadering vroeg ook om op de hoogte gehouden te worden van het verdere 
verloop van dit project. 

 
De vergadering wordt gesloten om 18.45u. 


